
jeg startede med at dampe for snart 2 år siden, fordi min kæreste ikke tåler almindelig røg og vi 

skulle flytte sammen. jeg kan nu gå ud og dampe i et andet rum og komme ind til hende uden at 

skulle børste tænder og vaske hænder da damp ikke genere hende overhovedet hverken på den ene 

eller anden måde. 

 

jeg er glad for at jeg valgte det frem for nikotin tyggegummi og hvad der ellers er lavet. har prøvet 

det hele og det holder måske et par dage men med damp har det nu holdt i 2 år og jeg har aldrig haft 

det bedre kan gå lange ture op og ned af bakker osv. uden nogen form for vejrtræknings besvær. 

 

og det udstyr jeg bruger til hverdag som tanke med mere end 2ml eller ikke 100% lækagefri. Er lige 

præcis nogle af de ting der kommer til at blive forbudte. 

 

men syntes til gengæld at der er en positiv ting i dette håbløse forslag det er at det bliver ulovligt at 

sælge til børn under 18 år. 

 

Mvh. Mathias Østerby Hansen 
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